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Abstract (en)
In a circuit arrangement for the emergency opening of vehicle doors actuated by power systems, especially compressed air, by means of an interior
emergency cock (7) arranged in the interior of the vehicle and a switching device (3) for opening an associated door leaf in response to a switching
operation which can be triggered in an emergency, according to the invention if the actuation of the interior emergency cock (7) causes the activation
of a door-opening drive (2) for the automatic power-assisted opening of the door leaf assigned to the interior emergency cock (7). <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Schaltungsanordnung für die Notfallöffnung von fremdkraft-, insbesondere druckluftbetätigten Fahrzeug-Türen mit einem im Innenraum
des Fahrzeugs angeordneten Innen-Nothahn (7) und einer Schalteinrichtung (3) zum Öffnen eines zugeordneten Türblatts auf einen im Notfall
auslösbaren Schaltvorgang hin wird erfindungsgemäß bei Betätigung des Innen-Nothahns (7) ein Türöffnungsantrieb (2) zum selbsttätigen
kraftunterstützten Öffnen des dem Innen-Nothahn (7) zugeordneten Türblatts angesteuert. <IMAGE>
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